
 Schriftelijke vragen 

Schriftelijke vragen Handhaving 

Datum:   24 februari 2020

Aan de voorzitter van de raad

Steller vraag:  ABZ en CDA 

Onderwerp: Handhaving

Geachte college,

Wij hebben 28 januari j.l. een presentatie over handhaving bijgewoond. De presentatie 
hebben wij als informatief en goed ervaren waarvoor onze dank.
Op 1 punt is ons nog niet geheel duidelijk, daarom stellen wij deze vragen:

Het college wordt verzocht de volgende vraag, vragen schriftelijk te beantwoorden

1.    Kunt u duiden waar het verschil in de kosten per FTE handhaver/boa tussen 
Zwijndrecht en de andere gemeenten liggen?
2.    En zo ja, kunt u nader toelichten waardoor dit verschil is ontstaan.
3.    Kunt u duiden wat er met de inkomsten voor het opgelegde boetbedrag gebeurt.
4.   Indien dit bij de gemeente belandt hoeveel is dit dan op jaar basis.
5.   Brief 2019-15865
       -        In de presentatie staat dat de “totale inzet voor de BOA’s vanuit Afval (39%), 
Parkeren (23%), Honden (18%) en Drank en Horeca (20%) gefinancierd wordt.”
                 Dan zou de conclusie kunnen zijn dat handhaving kosten neutraal is. Klopt dat?
                 Zo nee, welk deel van de €225.000 wordt gedekt door boetes etc.?
6.   Kunt u aangeven hoeveel fout geparkeerde/wees fietsen de gemeente/boa in 2019 
rondom het station heeft verwijdert.

Ondertekening 
Fractie en naam:

CDA en ABZ 

Met vriendelijke groet,

Thomas Loos
Commissielid
Algemeen Belang Zwijndrecht


